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دولت عراق تعرض به کنسولگری ایران در اربیل را 
محکوم کرد 

وزارت خارجه عــراق با صــدور بیانیه ای، تعرض و تخریب ساختمان 
کنسولگری ایران در شهر اربیل مرکز کردستان عراق را محکوم کرد. به 
گزارش فارس، وزارت خارجه عراق با صدور بیانیه ای در خصوص حمله 
به کنسولگری ایران در شهر اربیل اعلام کرد: اقدام تعرض و تخریب از 
پیش طراحی شده ساختمان کنسولگری ایران در اربیل و توهین به پرچم 
کشور دوست و همسایه و تهدید کارمندان آن را محکوم می کنیم. در این 
بیانیه همچنین آمده است: وزارت خارجه عراق، همزمان با اعلام تنفر از 
این اقدام، مسئولیت حفظ امنیت و جان کارمندان مراکز دیپلماتیک در 
اقلیم کردستان را کاملا متوجه مسئولان دولت اقلیم می داند. براساس 
گزارش فارس، فعالان شبکه های اجتماعی در کردستان عراق، یک 
ویدئوی 45 ثانیه ای منتشر کرده اند که در آن دیده می شود، شماری از 
کسانی که احتمالا از طرفداران حزب »دموکرات کردستان« به ریاست 
مسعود بارزانی، هستند، متعرض کنسولگری ایران شده اند. در نتیجه 
تبلیغات تحریک کننده و گمراه کننده حزب دموکرات، در این فیلم دیده 
می شود که تعدادی از طرفداران مسعود بارزانی، پرچم کنسولگری 
ایران در اربیل را پایین می کشند. از زمانی که نخست وزیر عراق دستور 
تأمین امنیت استان کرکوک و دیگر مناطق موردمنازعه میان اربیل و 
بغداد را صادر کرده است، تلویزیون ها و رسانه های وابسته یا نزدیک به 
مسعود بارزانی، مکرر علیه ایران و الحشد الشعبی اخبار نادرست منتشر 
می کنند. این خبرها به قدری نادرست بود که حتی آمریکا، متحد بارزانی 
به آن واکنش نشان داد. ارتش آمریکا در این خصوص اعلام کرد، هیچ 
گونه گزارش یا شواهدی دال بر وجود یگان های سپاه پاسداران ایران در 

کرکوک و اطراف آن وجود ندارد.

ارتش اسرائیل: 3 پایگاه توپخانه سوریه رامنهدم کردیم 

ارتش رژیم صهیونیستی اعلام کرد که سه پایگاه توپخانه ای ارتش سوریه را 
هدف قرار داده است. فرماندهی ارتش سوریه در این باره بیانیه صادر کرد.
به گزارش ایسنا، فرماندهی ارتش سوریه در بیانیه ای اعلام کرد، ارتش 
اسرائیل به مواضع ارتش سوریه در حومه قنیطره تجاوز کرد که خسارت 
مالی برجای گذاشت.فرماندهی ارتش سوریه و نیروهای مسلح این کشور 
در بیانیه ای اعلام کردند، دشمن اسرائیلی به یکی از مواضع ما در حومه 
قنیطره حمله کرد که تلفات جانی در پی نداشت.این فرماندهی افزود: این 
حمله اسرائیل بعد از آن بود که تروریست ها به دستور رژیم اشغالگر چندین 
خمپاره را به منطقه ای خالی در جولان شلیک کردند؛ منطقه ای خالی که 
در داخل اراضی اشغالی جولان، به منظور ندادن بهانه به دشمن برای 
انجام اقدامات خصمانه اش بر سر آن توافق شده است.پیشتر شبکه اسکای 
نیوز عربی گزارش داد، ارتش رژیم صهیونیستی مدعی شد که این حمله 
پس از پرتاب پنج خمپاره در جولان اشغالی صورت گرفت.مرکز رسانه 
ارتش اسرائیل اعلام کرده بود که چند خمپاره از سمت اراضی سوریه به 

سمت جولان اشغالی شلیک شده که خساراتی به دنبال نداشته است.

معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیست تاکید کرد: در زمینه منابع آبی به 
جایی رسیده ایم که برای نجات آن باید تصمیم 
های سختی بگیریم و اگر طرح انتقال آب بین 
حوضه ای ضروری تشخیص داده شود، سازمان 
محیط زیست با رعایت ملاحظات زیست محیطی 
با اجــرای آن موافق است.عیسی کلانتری در 
گفت وگو با ایرنا با بیان این که بخش بزرگی از 
مشکلات محیط زیست انسانی و طبیعی ما از 
نبود و کمبود آب است، افزود: ما از 110 درصد 
آب های تجدیدپذیر خود استفاده می کنیم در 
حالی که اجازه نداریم بیش از 40 درصد از این 
آب ها مصرف کنیم، با این روند حساب کنید نسل 
بعدی در این سرزمین چگونه باید زندگی کند، 
تمام آب های زیرزمینی یا بیشتر آب های شیرین 
تمام شده و آب های جاری به شدت محدود شده 
اســت. اگر می خواهیم این سرزمین ماندگار 
باشد باید مصرف آب را به سرعت پایین بیاوریم . 
وی در پاسخ به این سوال که نگاه شما به طرح 

ایجاد وزارتخانه آب و محیط زیست یا محیط 
زیست و منابع طبیعی که در مجلس مطرح شده 
است، چگونه است؟ گفت: محیط زیست نباید 
یک دستگاه اجرایی باشد چون یک دستگاه 
حکومتی است. محیط زیست باید ناجی غریق 
باشد، شناگر نباشد. وقتی موظف باشد که در 
مقابل فشارها تسلیم شود، خودش مخرب می 
شــود. اجــرای این طرح به نفع کشور نخواهد 
بود. کلانتری با بیان این که کشور اکنون باید 
تصمیمات سخت بگیرد، خاطرنشان کرد: باید 
تصمیم بگیریم که آیا می خواهیم اصلا کشوری 
داشته باشیم یا خیر. اکنون کشور باید تصمیمات 
دردناک و بزرگ بگیرد تا از این مخمصه نجات 
پیدا کند. باید بدانیم که با روند عادی راهی برای 
نجات وجود نــدارد.وی دربــاره احیای دریاچه 
ارومیه نیز اظهار کرد: احیای دریاچه ارومیه راه 
حل علمی دارد اما پر هزینه است. زمانی گفتیم 
دریاچه ارومیه خشک می شود که 30 میلیارد 
متر مکعب آب داشت یعنی سال 1377، حساب 

و کتاب بانکی آب می گفت این دریاچه خشک 
خواهد شد .فکر می کردیم 1395 خشک می 
شود، اما 1390 خشک شد.رئیس سازمان 
حفاظت محیط زیست با بیان این که قانون 
برنامه ششم در زمینه کشاورزی و استحصال 
آب درســت نیست، اظهار کــرد: ایــن موضوع 
حتما باید اصلاح شود زیرا با این روند به هیچ 
بر  تاکید  با  نیست.کلانتری  اجرایی  عنوان 
ضعیف بودن نظارت سازمان محیط زیست بر 
خودروسازان و پالایشگاه ها در پاسخ به این 
ســوال  که اگر خــودروســازی استانداردها را 
رعایت نکند آیا سازمان محیط زیست قدرت 
متوقف کردن آن خط تولید را دارد؟ گفت: این 
اختیار در سازمان حفاظت محیط زیست وجود 
دارد تا از راهنمایی و رانندگی بخواهد که آن 
خودروها را شماره گذاری نکند. ممکن است 
در کنار آن، اختیارات بیشتر قانونی نیاز باشد 
که البته مجلس و دولت در این زمینه همکاری 

های لازم را دارند.

رئیس ستاد اربعین حسینی نیروهای مسلح گفت: 
دانشجویان و طلاب حوزه های علمیه مشمول، از 
این پس دیگر نیازی به سپردن وثیقه نقدی ندارند. 
به گــزارش   ستاد عمره و عتبات دانشگاهیان، 
سردار سرتیپ مجید میراحمدی   افزود: با توجه به 
اوامر مقام معظم رهبری و فرماندهی کل قوا مبنی 

بر تسهیل در امور زائــران اربعین حسینی)ع( و 
همچنین به منظور کاهش هزینه های دانشجویان 
و طــلاب، با موافقت رئیس ستاد کل نیروهای 
مسلح، آن دسته از دانشجویان و طلاب حوزه های 
علمیه مشمول که تاکنون برای دریافت مجوز 
خروج از کشور به منظور زیارت اربعین حسینی 

باید وثیقه نقدی پرداخت می کردند، از این پس 
دیگر نیازی به سپردن وثیقه نقدی ندارند. سردار 
میراحمدی افزود: دانشجویان و طلاب مشمول 
تنها با ارائه گواهی اشتغال به تحصیل و با سپردن 
یک فقره چک می توانند با رعایت دیگر تشریفات 
قانونی برای حضور در اربعین حسینی اقدام کنند.

دادستان تهران گفت: برای جمع آوری قلیان ها 
ابتدا از طریق صنف به مراکز اخطاریه داده می شود 
و پس از مهلت 10 روزه و در صورت توجه نکردن به 
اخطار، پلیس با حمایت قضایی وارد می شود. به 
گزارش پایگاه اطلاع رسانی دادسرای عمومی و 
انقلاب تهران، جعفری دولت آبادی در خصوص 
منع عرضه قلیان  و استعمال آن در اماکن عمومی، 
با اشاره به این که مشکل استعمال مواد دخانی 
و عرضه قلیان در اماکن عمومی، سال هاست که 

در جامعه وجود دارد، اظهار کرد: به رغم تصویب 
قانون جامع کنترل و مبارزه با دخانیات که چنین 
اقداماتی را جرم انگاری دانسته است ، متاسفانه 
نقض قانون در اکثر استان های کشور از جمله 
تهران رخ می دهد. جعفری دولت آبادی در بررسی 
علل وجود چنین آسیبی در کشور، با طرح چند 
سوال از جمله این که »آیا دستگاه ها به وظایف 
ذاتی خود عمل می کنند؟« و آیا »انسجام میان 
دستگاه ها مطلوب است؟«، در پاسخ گفت: برخی 

به بازدارنده نبودن ضمانت اجرا و مجازات قانونی 
مقرر برای منع عرضه مواد دخانی اشاره کرده اند؛ 
ضمن اذعان به این مشکل، باید گفت اجرانشدن 
قانون، ناشی از فقدان عزم ملی در مبارزه با این 
گونه امور است. دادستان تهران موانع فعلی در 
اجرای قانون برای مواد دخانی را، افزون بر ابراز 
برخی نگرانی ها در زمینه بیکاری شاغلان در 
قهوه خانه ها و قلیان سراها، شامل مخالفت برخی 

دستگاه ها و مسئولان با این موضوع دانست .

رئیس سازمان امــور مالیاتی، با انتقاد از 
همراهی عامدانه یا ناآگاهانه برخی با موج 
مخالفت با بررسی حساب های بانکی سال 
های قبل مودیان، این اقدام سازمان مالیاتی 
را بر اساس قانون اعلام کرد و خطاب به این 
افراد گفت: چون بررسی حساب های بانکی 

مطابق منافع تان نیست، مقاومت می کنید.

انتقاد اصناف از بررسی حساب های 	 
بانکی مودیان از سال 91

موضوع بررسی حساب های بانکی سال های 
گذشته مودیان از سوی سازمان امور مالیاتی، 
با انتقاد اصناف مواجه شده است. به گزارش 
ــران در واکنش به  ــاق اصناف ای تسنیم، ات
تصمیم سازمان امور مالیاتی مبنی بر بررسی 
تراکنش های مالی مودیان مالیاتی از سال 
91 ، با غیر قانونی خواندن ایــن تصمیم، 
خواستار ممانعت از صدور برگه تشخیص 
تا پایان سال 95 شد. دراین باره جعفریان 
مشاور مالیاتی اتاق اصناف اظهار کرد: یکی 
از نگرانی هایی که برای اصناف وجود دارد، 
بحث تراکنش های مالی مودیان مالیاتی در 
سراسر کشور است به گونه ای که این تراکنش 
ها را از سال 91 برای بنگاه های اقتصادی در 
نظر گرفته اند و به دلیل این که مبنای ماده 
237 قانون مالیات ها را ندارد، غیر معقول 
است. جعفریان افــزود: این مصوبه مربوط 
به تاریخ 31 تیر 94 بوده و از اول فروردین 
قابلیت اجرا داشته است و ما اعتقاد داریم که 

باید از سال 95 اعمال شود نه از سال 91. 

رئیس سازمان مالیاتی: عده ای عامدانه 	 
و با اطلاع از قانون شفافیت مالیاتی با آن 

مبارزه می کنند
در این حال، رئیس سازمان امور مالیاتی، 
دیروز در کارگاه آموزشی کشف و پی جویی 
جرایم مالیاتی و در جمع رؤسا و سران تحقیق 
ادارات مبارزه با جرایم اقتصادی پلیس آگاهی 
ناجا، گفت: برخی با اظهارات و جوسازی های 
خود زمینه فرار مالیاتی را فراهم می کنند. 

به گزارش فارس، سید کامل تقوی نژاد بر 
این که اقــدام سازمان مالیاتی طبق قانون 
است، تاکید و اظهار کرد: عده ای عامدانه 
و با اطــلاع از قانون شفافیت مالیاتی با آن 
مبارزه می کنند. خاضعانه از مسئولان نظام 
و قــوا استدعا می کنم، برنامه ای که برای 
مبارزه با فــرار مالیاتی تدوین شده است، 
در گام اول خفه نشود. وی تلویحا به نامه 
یکی از نمایندگان مجلس درباره همراهی با 
موضوع لغو بررسی حساب های بانکی پنج 
سال گذشته مؤدیان اشــاره و خاطرنشان 
کرد: من از کسانی که خود قانون گذارند 
تعجب می کنم، مگر اطلاع نداشتن از قانون 
ــود؟ چــرا ذهن  باید مانع اجــرای قانون ش
جامعه را مشوش می کنید؟رئیس سازمان 
مالیاتی با ابراز این که "طی دو سال گذشته 
بــرای بررسی تراکنش های بانکی، تحت 
شدیدترین فشارها بوده ایم" و در عین حال 
کمربندها را برای مبارزه با فرار مالیاتی محکم 
بسته ایم، یادآور شد: طبق ماده 219 و 229 
قانون مالیات، اداره امور مالیاتی می تواند 
برای رسیدگی به اظهارنامه مؤدیان، به کلیه 
دفاتر و اسناد مراجعه کند، مؤدی نیز مکلف به 
ارائه اطلاعات است، چنان چه اطلاعات نزد 
بانک ها و مؤسسات غیربانکی باشد، با دستور 
وزیــر این کار انجام خواهد شد. همچنین 
مــاده 157 قانون به طور مستند مشخص 
کرده است که اگر مؤدی درآمدی را کتمان 
کرد یا سازمان هنگام تشخیص مالیات از آن 
بی اطلاع بود، با هدف احقاق مالیات اقدام 
کند.  همچنین ماده 274 به موضوع اختفای 
درآمدها و جرم بودن آن از سال 95 اشاره 
دارد.وی تصریح کرد: چرا برخی می گویند 
برای رسیدگی و بررسی حساب های بانکی 
پنج سال قبل مؤدیان قانونی وجود ندارد و 
در فضای مجازی آن را پخش می کنند که 
این موضوع قانونی نیست؟ این بحث قانونی 
است و چون باب میل تان و مطابق منافع تان 
نیست، به دنبال اجرا نیستید. رئیس کل 
سازمان امور مالیاتی کشور با اشاره به این 

که مبلغ 880 میلیارد تومان از یک میلیون 
و 700 هزار واحد صنفی در سال گذشته 
مالیات دریافت شده است، گفت: در بررسی 
تراکنش های بانکی و اطلاعات از مراجع 
مختلف، مطلع شدیم 77 نفر تاکنون مالیات 
پرداخت نکرده اند و بعد از بررسی اطلاعات 

آن ها، 990 میلیارد تومان دریافت کردیم.

چه کسانی از رانت خواری در صندوق 	 
های مکانیزه فروش حمایت می کنند؟

ــژاد در ادامـــه، گریزی هم به بحث  تقوی ن
نصب نشدن صندوق های مکانیزه فروش 
زد و گفت: جنجال ها و فشارهای اخیر در 
خصوص نصب صندوق های مکانیزه فروش 
نشان می دهد، رانت جویان دندان های خود 
را برای این صندوق ها تیز کرده اند اما سازمان 
مالیاتی اجازه سوء استفاده و رانت خواری را 

به آن ها نمی دهد.
وی با تصریح به این که هنوز هیچ اتفاقی در 
خصوص صندوق های مکانیزه فروش نیفتاده 
ــدان تیز کــرده انــد،  ــرای آن دن ــده ای ب امــا ع
گفت: هنوز فراموش نکرده ایم که در نوبت 
قبلی توزیع این صندوق ها در بورس، سهم 
100تومانی به هزار تومان افزایش پیدا کرد 
و این سهم های 100تومانی در بــازار آزاد 
حدود هشت هزار تومان فروش رفت و عده ای 

رانت جو از این فضا منتفع شدند. 

توضیحات رئیس اتــاق اصناف دربــاره 	 
صندوق های مکانیزه فروش

چند روز قبل فاضلی رئیس اتاق اصناف در 
گفت وگو با روزنامه همشهری، با بیان این که 
اتاق اصناف تلاش کرد به مسئولان اعلام کند 
که واحدهای صنفی به دنبال شفاف سازی  
هستند، اظهار کرد:اتاق اصناف با تمکین 
از این تکلیف قانونی، سعی در فراهم کردن 
شرایط بــرای نصب صندوق های مکانیزه 
فروشگاهی داشت اما اعلام کرد که انجام این 
کار نیازمند فراهم شدن برخی زیرساخت ها با 

تکیه بر توانمندی های داخلی است.

کلانتری: زمان تصمیم های سخت آبی برای کشور فرارسیده است

وثیقه نقدی برای حضور دانشجویان و طلاب در اربعین حذف شد

اعطای مهلت 10 روزه برای جمع آوری قلیان ها پس از اخطار

فشار شدید علیه شفاف سازی بانکی
رئیس سازمان مالیاتی از مقاومت در برابر بررسی حساب های بانکی  به شدت انتقاد کرد


